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Obecné zastupiteľstvo vo Vavrišove 

  

ZÁPISNICA 

z  rokovania obecného zastupiteľstva konaného dňa 20. októbra 2022 o 17,00 h v zasadačke 

obecného úradu 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: 

Starostka obce: Ľubica Chlebová 

Poslanci:    Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Marek Lesák, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Overovatelia:    Tibor Trepáč, Marek Lesák 

Zapisovateľka: Bc. Gabriela Pelcerová 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa  

3. Schválenie programu rokovania 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2022 - schválenie 

6. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k Návrhu rozpočtu obce na roky 2023 - 2025 

7. Rozpočet obce na roky 2023 – 2025 - schválenie 

8. Rozpočtové opatrenie č. 11 - 14/2022 – na vedomie 

9. Preplatenie nevyčerpanej dovolenky starostky obce – schválenie 

10. Schválenie podmienok Zmluvy o nájme poľnohospodárskej pôdy pri prevádzkovaní 

podniku -  Podkrivánske polia a pasienky s.r.o. 

11. Stanovenie ceny prenájmu KD - schválenie 

12. Schválenie zápisu do obecnej kroniky za rok 2021 

13. Dotácie z rozpočtu obce pre CVČ Hradná 342 Liptovský Hrádok a pre ZŠ s MŠ J. D. 

Matejovie Liptovský Hrádok 

14. Informácia stavebnej komisie – na vedomie 

15. Interpelácie poslancov, rôzne a záver 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvorila Ľubica Chlebová, starostka obce. Skonštatovala, že 

rokovanie Obecného zastupiteľstva sa uskutočňuje podľa pozvánky č. 1461/2022 s programom 

uvedeným v pozvánke. Prítomní sú  4  poslanci, obecné zastupiteľstvo  je uznášania schopné. 

P. Flajs nebol prítomný na začiatku zasadnutia obecného zastupiteľstva, p. Švec a p. Gajdošová sa 

ospravedlnili. Starostka prečítala program uvedený na pozvánke. 

 

K bodu 1 až 4.  
Poslanci volili návrhovú komisiu v zložení – Ing. Eva Trnková, Marek Lesák, Ing. Marek Ferianc 

  

Uznesenie č. 83/2022  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 4 – Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč  

Za: 4 – Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák,  Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 3 – Mgr. Vladimír Švec, Ingrid Gajdošová, Jozef Flajs 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení: Tibor Trepáč, Marek Lesák 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená: Bc. Gabriela Pelcerová 

 

Uznesenie č. 84/2022 
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Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 4 – Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč 

Za: 4 – Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 3 – Mgr. Vladimír Švec, Ingrid Gajdošová, Jozef Flajs   

 

O 17:06 sa na zasadnutie obecného zastupiteľstva dostavil p. Jozef Flajs,  tým je počet prítomných 

a  hlasujúcich poslancov 5. 

 

Schvaľovanie programu.  

K programu uvedenému na pozvánke a prečítanému starostkou obce, nemali poslanci doplňujúce 

pripomienky, program bol schválený podľa pozvánky. 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa  

3. Schválenie programu rokovania 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2022 - schválenie 

6. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k Návrhu rozpočtu obce na roky 2023 - 2025 

7. Rozpočet obce na roky 2023 – 2025 - schválenie 

8. Rozpočtové opatrenie č. 11 - 14/2022 – na vedomie 

9. Preplatenie nevyčerpanej dovolenky starostky obce – schválenie 

10. Schválenie podmienok Zmluvy o nájme poľnohospodárskej pôdy pri prevádzkovaní 

podniku -  Podkrivánske polia a pasienky s.r.o. 

11. Stanovenie ceny prenájmu KD - schválenie 

12. Schválenie zápisu do obecnej kroniky za rok 2021 

13. Dotácie z rozpočtu obce pre CVČ Hradná 342 Liptovský Hrádok a pre ZŠ s MŠ J. D. 

Matejovie Liptovský Hrádok 

14. Informácia stavebnej komisie – na vedomie 

15. Interpelácie poslancov, rôzne a záver 

 

Uznesenie č. 85/2022  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 – Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč, Jozef Flajs  

Za: 5 – Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Jozef Flajs  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 2 – Mgr. Vladimír Švec, Ingrid Gajdošová 

 

Kontrola plnenia uznesení – oboznámila starostka. Uznesenia č. 69 – 82/2022 zo zasadnutia 

obecného zastupiteľstva konaného 22.08.2022 boli splnené. 

 

Uznesenie č. 86/2022 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 – Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč, Jozef Flajs   

Za: 5 – Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Jozef Flajs   

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 2 – Mgr. Vladimír Švec, Ingrid Gajdošová 
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K bodu 5 (Plán kontrolnej činnosti  hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2022 - schválenie)  

Plán kontrolnej činnosti bol zverejnený na úradnej tabuli obce aj na webovom sídle obce. P. hlavný 

kontrolór pripomenul, že je jeho povinnosťou zverejniť plán kontrolnej činnosti. V stručnosti zhrnul 

obsah jeho plánovanej kontrolnej činnosti. Poslanci nemali doplňujúce požiadavky na vykonanie 

kontrol v 2. polroku 2022. Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2022 schválili a hlavného 

kontrolóra poverili vykonaním kontrol.. 

 

Uznesenie č. 87/2022 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 – Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč, Jozef Flajs   

Za: 5 – Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Jozef Flajs   

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 2 – Mgr. Vladimír Švec, Ingrid Gajdošová 

 

K bodu 6 (Stanovisko hlavného kontrolóra obce k Návrhu rozpočtu obce na roky 2023 - 2025) 

Stanovisko bolo zaslané poslancom pred konaním zasadnutia. P. hlavný kontrolór oboznámil 

prítomných poslancov s obsahom jeho stanoviska k návrhu rozpočtu obce na roky 2023 - 2025. 

V závere svojho stanoviska odporúča poslancom návrh rozpočtu na rok 2023 schváliť a na roky 

2024 – 2025 vziať na vedomie.  

 

Uznesenie č. 88/2022 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 – Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč, Jozef Flajs   

Za: 5 – Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Jozef Flajs   

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 2 – Mgr. Vladimír Švec, Ingrid Gajdošová 

 

K bodu 7 (Rozpočet obce na roky 2023 – 2025 - schválenie) 

K Návrhu rozpočtu obce na roky 2023 – 2025 neboli zaslané žiadne pripomienky. Poslanci 

obecného zastupiteľstva pristúpili k schvaľovaniu rozpočtu obce. 

 

Obecné zastupiteľstvo vo Vavrišove  

a) schválilo Rozpočet obce Vavrišovo na rok 2023 bez programovej štruktúry v členení na 

kategórie podľa prílohy 

 

ROK 2023

v € Bežný Kapitálový Finančné Celkom

rozpočet rozpočet operácie

Príjmy 474221 0 0 474221

Výdavky 405785 0 68436 474221

Výsledok hospodárenia 68436 0 -68436 0

 
 

b) zobralo na vedomie rozpočet na roky 2024 – 2025 
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ROK 2024

v € Bežný Kapitálový Finančné Celkom

rozpočet rozpočet operácie

Príjmy 495410 0 0 495410

Výdavky 423447 0 71963 495410

Výsledok hospodárenia 71963 0 -71963 0

ROK 2025

v € Bežný Kapitálový Finančné Celkom

rozpočet rozpočet operácie

Príjmy 516599 0 0 516599

Výdavky 444115 0 72484 516599

Výsledok hospodárenia 72484 0 -72484 0

 
 

 

Uznesenie č. 89/2022 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 – Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč, Jozef Flajs   

Za: 5 – Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Jozef Flajs   

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 2 – Mgr. Vladimír Švec, Ingrid Gajdošová 

 

 

K bodu 8 (Rozpočtové opatrenie č. 11 - 14/2022 na vedomie) 

P. Pelcerová v stručnosti oboznámila poslancov s jednotlivými rozpočtovými opatreniami. Poslanci 

k rozpočtovým opatreniam nemali doplňujúce otázky. Zobrali na vedomie rozpočtové opatrenia: 

- č. 11/2022, ktorým sa povoľuje prekročenie a viazanie príjmov a prekročenie a viazanie 

výdavkov o celkovú sumu 8 028,- Eur 

- č. 12/2022, ktorým sa povoľuje prekročenie a viazanie príjmov a prekročenie a viazanie 

výdavkov o celkovú sumu 790,- Eur a presun v rámci výdavkov o celkovú sumu 350,- Eur 

- č. 13/2022, ktorým sa povoľuje presun v rámci výdavkov o celkovú sumu 600,- Eur 

- č. 14/2022, ktorým sa povoľuje prekročenie a viazanie príjmov a prekročenie a viazanie 

výdavkov o celkovú sumu 606,- Eur a presun v rámci výdavkov o celkovú sumu 469,- Eur 

 

Uznesenie č. 90/2022  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 – Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč, Jozef Flajs  

Za: 5 – Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Jozef Flajs   

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 2 – Mgr. Vladimír Švec, Ingrid Gajdošová 

 

K bodu 9 (Preplatenie nevyčerpanej dovolenky starostky obce - schválenie) 

Starostka v rámci dokumentov zasielaných pred konaním obecného zastupiteľstva zaslala 

poslancom návrh na preplatenie nevyčerpanej dovolenky starostky obce, v ktorej boli uvedené 
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dôvody, pre ktoré dovolenku nemohla vyčerpať. Vysvetlila jednotlivé body uvedené v dôvodovej 

správe. Opýtala sa poslancov, či majú nejaké pripomienky. P. Trepáč sa vyjadril, že ide 

o nevyčerpanú dovolenku za celé funkčné obdobie 2018 - 2022. P. Trnková navrhla preplatiť 25 dní 

nevyčerpanej dovolenky. Poslanci schválili preplatenie nevyčerpanej dovolenky za rok 2022 

v rozsahu 25 dní. 

 

Uznesenie č. 91/2022  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 – Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč, Jozef Flajs  

Za: 5 – Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Jozef Flajs   

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 2 – Mgr. Vladimír Švec, Ingrid Gajdošová 

 

K bodu 10 (Schválenie podmienok Zmluvy o nájme poľnohospodárskej pôdy pri 

prevádzkovaní podniku – Podkrivánske polia a pasienky s.r.o.) 

Návrh zmluvy vypracoval JUDr. Škerlík, bol zaslaný protistrane – Podrivánskym poliam 

a pasienkom s.r.o.. Poslanci na predchádzajúcom zasadnutí schválili Zámer na prenájom 

poľnohospodárskej pôdy.  Do Zmluvy boli doplnené pripomienky poslancov z predchádzajúceho 

zasadnutia obecného zastupiteľstva. Schválili zmluvné podmienky – doba nájmu 5 rokov, cena 

nájmu 1,50 Eur/m²/rok. 

 

Uznesenie č. 92/2022  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 – Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč, Jozef Flajs   

Za: 5 – Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Jozef Flajs   

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 2 – Mgr. Vladimír Švec, Ingrid Gajdošová 

 

K bodu 11 (Stanovenie ceny prenájmu KD) 

Poslancom bol v pondelok, 17.10.2022 zaslaný novelizovaný sadzobník za poskytované služby 

a úkony vykonávané obcou Vavrišovo. Do sadzobníka bola doplnená položka za nájom kultúrneho 

domu. Pred konaním zastupiteľstva neboli žiadne požiadavky o ďalšiu úpravu návrhu nového 

sadzobníka. P. starostka vysvetlila poslancom niektoré položky, prevažne tie, v ktorých je riešený 

nájom obecných priestorov. Poslanci upravený sadzobník schválili. 

 

Uznesenie č. 93 /2022  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 – Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč, Jozef Flajs   

Za: 5 – Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Jozef Flajs   

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 2 – Mgr. Vladimír Švec, Ingrid Gajdošová 

 

K bodu 12 (Schválenie zápisu do obecnej kroniky za rok 2021) 

Návrh zápisu do kroniky dostali poslanci spolu s ostatným materiálom. P. Trnková menšie úpravy 

vyriešila s p. Veselovskou ešte pred konaním obecného zastupiteľstva. V stručnosti poslancov 

s úpravami oboznámila. Poslanci schválili zápis do obecnej kroniky za rok 2021.  

 

Uznesenie č. 94 /2022  
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Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 – Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč, Jozef Flajs   

Za: 5 – Ing. Marek Ferianc, , Marek Lesák, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Jozef Flajs   

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 2 – Mgr. Vladimír Švec, Ingrid Gajdošová 

 

K bodu 13 (Dotácie z rozpočtu obce pre CVČ Hradná 342 Liptovský Hrádok a ZŠ s MŠ J. D. 

Matejovie Liptovský Hrádok) 

Centrá voľného času z Liptovského Hrádku zaslali obci Vavrišovo žiadosti o dotácie na obdobie 

september  - december 2022. P. Pelcerová oboznámila poslancov s počtom detí navštevujúcich 

krúžky v Centrách voľného času a s postupom výpočtu na poskytovanie dotácií. Poslanci obecného 

zastupiteľstva schválili poskytnutie dotácií z rozpočtu obce na záujmovú činnosť detí takto: 

- CVČ Lienka, Hradná 342, 033 01 L. Hrádok – 362,04 Eur na záujmové vzdelávanie detí 

na obdobie september – december 2022 

- ZŠ s MŠ J. D. Matejovie, 033 01  L. Hrádok – 36,20 Eur na záujmové vzdelávanie detí na 

obdobie september – december 2022 

 

Uznesenie č. 95/2022  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 – Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč, Jozef Flajs   

Za: 5 – Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Jozef Flajs   

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 2 – Mgr. Vladimír Švec, Ingrid Gajdošová 

 

K bodu 14 (Informácia stavebnej komisie – na vedomie) 

Dňa 01.09.2022 sa pri bytovom dome č. 312 začali realizovať nepovolené práce smerujúce 

k vybudovaniu altánku pri bytovom dome č. 312. Občanov, ktorí tieto práce vykonávali, obec 

vyzvala na zastavenie stavebných prác na cudzom pozemku. Následne boli uzrozumení o krokoch 

potrebných k rozhodnutiu o povolení stavby. Územný plán obce nedovoľuje iné stavby v tejto časti 

obce. Stavebná komisia odporúča obecnému zastupiteľstvu uvažovať pri nasledujúcich zmenách a 

doplnkoch Územného plánu nad zmenami regulatívov Územného plánu na  tejto ploche. Pri 

bytových domoch nie je dostatočný priestor, aby si každý nájomník budoval prístrešok.  

Zároveň p. starostka informovala poslancov, že občanovi, ktorý začal budovať altánok pri bytovom 

dome bude zaslané stanovisko zastupiteľstva po zasadnutí . 

P. starostka oslovila p. Flajsa, nakoľko je nájomníkom rovnakej bytovky či má k tomu nejakú 

pripomienku. P. Flajs sa vyjadril, že by uvítal sceliť parkovacie miesta pre bytové domy z dôvodu 

pretrvávajúcich problémov s parkovaním a užívaním parkovacích plôch osobami, ktoré nemajú 

trvalý pobyt v bytových domoch . 

P. starostka navrhla osadiť označovacie tabule, že parkovacie plochy sú vyhradené pre nájomníkov 

bytových domov č. 310 - 312. 

Poslanci zobrali odporúčanie stavebnej komisie na vedomie a poverili zamestnancov obce 

k vypracovaniu odpovede v znení záverov stavebnej komisie.  

 

Uznesenie č. 96/2022  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 – Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč, Jozef Flajs   

Za: 5 – Ing. Marek Ferianc, , Marek Lesák, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Jozef Flajs   

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 
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Neprítomní: 2 – Mgr. Vladimír Švec, Ingrid Gajdošová 

 

K bodu 15 (Interpelácie poslancov) 

p. starostka  

- od p. Šveca bol v minulosti podnet ohľadom zriadenia boxu Packety. Bola oslovená firma 

a jej vyjadrenie poslancom zaslala. 

- poďakovala za pomoc pri otvorení KD a pri posedení s dôchodcami pri príležitosti mesiaca 

úcty k starším – p. Trnkovej, p. Gajdošovej, p. Trepáčovi. 

- p. Švecovi  a p. Lehotskému poďakovala za pomoc pri odstraňovaní sršních hniezd pri BD 

311. 

- poďakovala p. Flajsovi za pomoc pri oprave brány na kompostovisku. 

- informovala o čerpaní finančných prostriedkov na sanáciu balkónov. Balkóny bytového 

domu  312 sú urobené, pokračuje sa balkónmi bytových domov 310 a 311.  

- Pri riešení opravy miestnej komunikácie (Okružná ulica) zistila, že je veľký problém nájsť 

firmy na tieto práce z dôvodu, že veľa firiem ukončilo svoju činnosť. Verejné obstarávanie 

vyhrala firma RILINE s.r.o. . Práce majú byť vykonané ešte v tomto roku. 

- informovala poslancov o doručenej žiadosti od občanov z Liptovského Petra o prenájom 

pozemkov v Políku.  O prenájme pozemku bude rozhodovať nové obecné zastupiteľstvo. 

- informovala o probléme so stavidlom pri Urbárnom dome. Jeden občan manipuloval so 

stavidlom, spustil ho a voda bola hlboká. Vyšnému koncu dediny podmýva brehy. 

p. Flajs 

- nie je spokojný s pokládkou dlažby na balkónoch.  

- firma je napojená na ich spoločnú elektrinu, predpokladá, že sa im to premietne do 

záverečného vyúčtovania za služby spojené s užívaním bytu za rok 2022. 

 

Reagovala p. starostka, príde na ohliadku pokládky dlažby na balkónoch s p. Chomom ako 

stavebným dozorom.  

 

P. starostka dohodla s poslancami obecného zastupiteľstva termín na ustanovujúce zasadnutie 

obecného zastupiteľstva na 21.11.2022. Požiadala poslancov o účasť na tomto zasadnutí, 

poďakovala všetkým za ich prácu počas uplynulého štvorročného obdobia a zasadnutie ukončila. 

 

Zasadnutie ukončené o 18:22 hod.  

Vo Vavrišove 20.10.2022 

Zapísala: Bc. Gabriela Pelcerová 

 

Ľubica Chlebová 

      starostka 

 

Overovatelia:  

.......................................... 

............................................. 


